

## **Referat TKB-møte 17.06.2025:**

### **1. Velkommen til Beate som ny nestleder**

1. Nestleder får ansvar for TKB sitt bidrag inn i toppidrettskomiteen, men både Beate og Martin deltar i møter relatert til toppidrettskomiteen sammen i en overgangsfase

### **2. Oppsummering fra TKB-relaterte saker på Tinget**

1. Å ha barmark og nordisk sammen på fagmøte var bra
2. Positivt med forslag fra Hadeland på trenerrolle og sportssjefrolle, TKB ser at toppidrett trenger stabile rammer og en profesjonell rigg om man skal ville vedlikeholde og utvikle tilbudet og satsingen man har i dag
3. TKB har et sterkt ønske om å følge opp mot styret at man øker satsing på toppidrett igjen
4. Ikke-valgte TK-medlemmer skal være observatører i Tinget ikke ha møte og talerett (som visse andre medlemmer av TKer hadde ved en feiltakelse)
5. Vi skal undersøke om TKB kan gi refusjon eller støtte til klubber for innkjøp av luftfuktighetsmålere ifm vedtak på Tinget. Se på mulighet for å legge det under post som støtte for dyrevelferdstiltak?

### **3. Oppsummering fra toppidrettskomitemøte tidligere i juni**

1. Neste samling er 5. juli, mesteparten er under kontroll
2. Ønske om å ha samlinger sammen på tvers av grenene
3. Toppidrettskomiteen burde ha møte før sommeren for å diskutere veien fremover. Martin tar initiativ til møtet
4. TKB ønsker å engasjere en landslagsrepresentant fra sykling i tillegg til snøreløping for å ivareta interessene til det brede spekteret av barmarksgrener

### **4. Støtte til utøvere og lagleder(e) i VM**

1. Se hvor mye som er igjen av laglederpotten etter VM i Røros og ta sak til styret om fordeling av midler til utøvere og lagledere til VM
2. Martin tar det til styret så fort som mulig så utøverne kan ha forutsigbarhet på økonomiske rammer så fort som mulig

### **5. Annet**

1. Ha dialog med Trondheim THK og TD om løypetrasé til NM